
 Protokół Nr II/2018  

z posiedzenia II nadzwyczajnej sesji  Rady Miejskiej w Gostyninie VIII kadencji 

z dnia 26 listopada 2018 r.  

  

Stan – 14 

Obecni – 14 

Lista obecności w załączeniu. Obrady rozpoczęto o godzinie 10:00, a zakończono o godzinie 12:10. 

  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Proszę Państwa, zanim zaczniemy – dotarła do 

Nas smutna wiadomość, zmarł radny  poprzedniej kadencji, Radny Rady Miejskiej Pan Witold 

Dalkowski, proszę Państwa o powstanie, aby uczcić  jego pamięć minutą ciszy.  

….minuta ciszy….. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Stwierdzam według listy obecności, że 

wszyscy radni są obecni, czyli obrady będą prawomocne, Rada jest zdolna do podejmowania 

uchwał. Otwieram II sesję Rady Miejskiej VIII Kadencji, witam wszystkich serdecznie. Witam 

Pana Burmistrza Pawła Kalinowskiego, Panią Wiceburmistrz Halinę Fijałkowską, witam Panią 

Skarbnik Bożenę Sokołowską, witam Panią Sekretarz Hannę Adamską, witam zaproszonych gości, 

witam koleżanki i kolegów Radnych, pracownice Biura Rady Miejskiej, media i wszystkich 

przybyłych. 

Do punktu 2  

Uchwalenie zmian w porządku obrad. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder   - Porządek Państwo otrzymali. 

Nie zgłoszono uwag i pytań do porządku. 

 Za przyjęciem porządku obrad głosowano następująco: 

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Florczak Anna, Chojecka –Dinić Emilia, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

Porządek obrad został przyjęty.  

  



 

 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

4. Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 

 Zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 

  Powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

 Przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 

 Prezentacja (wystąpienie) kandydatów, 

 Przeprowadzenie głosowania (tajnego), 

 Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby i nazw komisji stałych. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego stałych 

komisji Rady Miejskiej. 

8. Sprawy różne. 

9. Zamknięcie obrad. 

 

Do punktu 3     

Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia liczby wiceprzewodniczących Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder   - Proszę Państwa projekt uchwały macie 

Państwo przed sobą, tradycją Rady było to, że Wiceprzewodniczących było dwóch i w związku z 

tym, składam wniosek, aby ustalić liczbę Wiceprzewodniczących Rady Miejskiej w Gostyninie w 

ilości – w § 1 wpisać liczbę 2. Czy są inne propozycje? 

Radni nie wnosili propozycji.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał projekt uchwały – treść uchwały 

stanowi załącznik do protokołu.  

Za podjęciem uchwały głosowano następująco: 

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Florczak Anna, Chojecka –Dinić Emilia, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 



Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 2/II 2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

Do punktu 4 

Wybór Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej: 

 

 Zgłaszanie kandydatów na funkcję Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej, 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Zgodnie z uchwałą, którą przyjęliśmy 

poprzednio, wybieramy dwóch Wiceprzewodniczących, chciałbym podkreślić, że są to funkcje 

równorzędne, natomiast w jakiejś kolejności trzeba dokonać wyboru, czyli wybieramy „pierwszego” 

Wiceprzewodniczącego, a potem w kolejnym głosowaniu, w tej samej procedurze wybieramy 

„drugiego”. Będą to moi zastępcy, więc pozwolę sobie zgłosił pierwszą kandydaturę: 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Zgłaszam Radnego Grzegorza Raciborskiego.  

Czy Pan Radny wyraża zgodę? 

Radny Grzegorz Raciborski – Wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Czy jakieś inne kandydatury w tym punkcie?  

Radny Stanisław Wróblewski – Chciałbym zgłosić Radnego Tadeusza Majchrzaka.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Czy Pan Radny wyraża zgodę?  

Radny Tadeusz Majchrzak – Tak, wyrażam zgodę.  

 

    

 Powołanie Komisji Skrutacyjnej, 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Przystąpimy do powołania Komisji 

Skrutacyjnej. Proszę o zgłaszanie kandydatur do Komisji.  

Radny Tadeusza Majchrzak – Chciałbym zgłosić Panią Radną Urszulę Pieniążek. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Czy Pani Radna wyraża zgodę?  

Radna Urszula Pieniążek – Wyrażam zgodę.   

Radna Renata Śniecikowska – Chciałabym zgłosić Panią Annę Majchrzak.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Czy Pani Radna wyraża zgodę?  

Radna Anna Majchrzak – Wyrażam zgodę.  



Radna Urszula Pieniążek – Zgłaszam Pana Radnego Arkadiusza Szulczewskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Czy Pan Radny wyraża zgodę? 

Radny Arkadiusz Szulczewski – Wyrażam zgodę.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Myślę, że na tym zamkniemy listę kandydatów. 

Za przyjęciem Składu Komisji Skrutacyjnej głosowano następująco: 

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Florczak Anna, Chojecka –Dinić Emilia, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

Skład Komisji Skrutacyjnej został przyjęty.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Ogłaszam krótką przerwę w celu odbycia 

narady przez Komisję Skrutacyjną.  

 

          (po przerwie…) 

 

 Przyjęcie Regulaminu wyboru Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  

  

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Majchrzak – Odczytała regulamin wyboru radnego 

na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej – treść regulaminu stanowi załącznik do protokołu.  

Za przyjęciem regulaminu głosowano następująco: 

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

Regulamin został przyjęty.  

   

 Prezentacja (wystąpienie) kandydatów, 

 

Radny Grzegorz Raciborski – Proszę Państwa, mam 53 lata z wykształcenia jestem prawnikiem, 

przez prawie 29 lat pracowałem w Polamie, potem w Elgo na różnych stanowiskach. Pracowałem 



również w Starostwie jako urzędnik, w latach 2009-2010 byłem radnym Powiatu Gostynińskiego. 

Od 2003 roku jestem członkiem partii Prawo i Sprawiedliwość. 

Radny Tadeusz Majchrzak – Szanowni Państwo, byłem radnym w poprzedniej kadencji, VII 

kadencji. Obecnie prowadzę działalność gospodarczą, mieszkałem 20 lat w Niemczech, 

pracowałem też krótko po powrocie z Niemiec w Elgo jako Kierownik Biura Rozwoju. Z 

wykształcenia jestem elektronikiem, mam 56 lat.    

 Przeprowadzenie głosowania (tajnego), 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Proszę Państwa, ważna sprawa – każdy z 

Państwa ma tylko jeden głos, za chwilę będzie wybór drugiego Wiceprzewodniczącego i tam 

Państwo również będziecie mieli jeden głos.   

 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.   

 

          (po przerwie…) 

 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Majchrzak – Odczytała protokół z obliczenia 

głosów oddanych w głosowaniu tajnym w wyborach Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w 

Gostyninie – treść protokołu stanowi załącznik.  

 

Na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Gostyninie wybrano radnego Grzegorza 

Raciborskiego.  

 

 Podjęcie uchwały stwierdzającej wybór. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę w sprawie wyboru  na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Radnego Grzegorza Raciborskiego – treść uchwały stanowi 

załącznik do protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Grzegorz Raciborski – Dziękuję Państwu bardzo. Zawsze 

uważałem i będę się starał, że wybór mnie na radnego, a na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej 

w szczególności, to jest duże zobowiązanie wobec Państwa, ale przede wszystkim wobec 

wszystkich mieszkańców naszego miasta. Dziękuję.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder zaprosił Wiceprzewodniczącego Grzegorza 

Raciborskiego do stołu prezydialnego.   

 

Radny Stanisław Wróblewski – Czy tej uchwały nie musimy przegłosować? 



Adwokat Konrad Wypych – Nie trzeba głosować, jest to procedura analogiczna do wyboru 

Przewodniczącego, w głosowaniu tajnym Rada już tę uchwałę podjęła, jest to tylko stwierdzenie, 

kto został wybrany.  

UCHWAŁA NR 3/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Przechodzimy do wyboru drugiego 

Wiceprzewodniczącego według tej samej procedury. Proszę o zgłoszenie kandydatury. Zgłaszam 

kandydaturę Pana Tadeusza Majchrzaka. Czy Pan Radny Majchrzak wyraża zgodę?  

Radny Tadeusz Majchrzak – Wyrażam zgodę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Czy jakieś inne kandydatury w tym punkcie?  

 Nie zgłoszono innych kandydatów.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Przystąpimy do powołania Komisji 

Skrutacyjnej. Czy byłoby możliwe, żebyśmy powołali Komisję Skrutacyjną w tym samy składzie, 

co do wyboru pierwszego Wiceprzewodniczącego?   

Radni wyrazili zgodę, nie mieli uwag.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Regulamin mamy już przyjęty, prezentacja 

Pana Tadeusza Majchrzaka obyła się wcześniej wobec tego ogłaszam 10 min. przerwy, związanej z 

pracą Komisji Skrutacyjnej.   

 

           (po przerwie…) 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Przystąpimy teraz do głosowania tajnego w 

celu wybrania drugiego Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej. 

Komisja Skrutacyjna przeprowadziła głosowanie tajne.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder - Zakończyliśmy głosowanie, ogłaszam 10 min. 

przerwy, w celu policzenia głosów przez Komisję Skrutacyjną.   

 

           (po przerwie…) 

Przewodnicząca Komisji Skrutacyjnej Anna Majchrzak – Odczytała protokół z obliczenia 

głosów oddanych w głosowaniu tajnym w wyborach na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej – 

treść protokołu stanowi załącznik.  

Na Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej wybrano Radnego Tadeusza Majchrzaka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder zaprosił Wiceprzewodniczącego Tadeusza 

Majchrzaka do stołu prezydialnego.   

 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę w sprawie wyboru  na 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  Radnego Tadeusza Majchrzaka – treść uchwały stanowi 

załącznik do protokołu.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej Tadeusz Majchrzak – Wysoka Rado dziękuję bardzo za 

obdarzenie mnie zaufaniem, jest to dla mnie wielki zaszczyt pełnić funkcję Wiceprzewodniczącego 

Rady Miejskiej. Dołożę wszelkich starań, aby wywiązać się sumiennie ze swoich obowiązków.  

UCHWAŁA NR 4/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

Do punktu 5  

Podjęcie uchwały w sprawie określenia liczby i nazw komisji stałych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Państwo otrzymaliście projekt uchwały, myślę, 

że to co dobrze funkcjonuje, nie ma potrzeby aby zmieniać, w związku z tym, jest taka propozycja i 

Państwo potwierdzili tą propozycję, zapisując się do tych komisji, aby komisje stałe, które rada 

może tworzyć pozostały niezmienione, mianowicie chodzi o ich nazwy, czyli: 

 Komisja Edukacji, Kultury i Sportu, 

 Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu, 

 Komisja Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej, 

 Komisja Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.   

Przypomnę, że muszą funkcjonować jeszcze dwie komisje w obrębie Rady na mocy ustawy  tj. 

Komisja Rewizyjna  i nowa Komisja Skarg, Wniosków i Petycji. Czy są jakieś inne propozycje? 

Radni nie zgłaszali propozycji i uwag.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę w sprawie określenia liczb i 

nazw komisji stałych – treść uchwały stanowi załącznik do protokołu.   

Za podjęciem uchwały głosowano następująco: 

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 5/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.   

 

Do punktu 6 

Podjęcie uchwały w sprawie powołania stałych Komisji Rady Miejskiej. 



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Macie Państwo przed sobą ramowy projekt tej 

uchwały, natomiast ja mam Państwa deklaracje i rozumiem, że te deklaracje, są już deklaracjami 

ostatecznymi. W związku z tym odczytam teraz projekty uchwał i będziemy głosować.   

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

powołania Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – treść uchwały stanowi załączniki do 

protokołu.   

 

 

 

Powołanie Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu  

1. Katarzyna Bryłka 

2. Anna Florczak 

3. Stanisław Lewandowski 

4. Tadeusz Majchrzak 

5. Urszula Pieniążek 

6. Grzegorz Raciborski 

7. Andrzej Reder  

 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 6/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

powołania Komisji Edukacji, Kultury i Sportu - treść uchwały stanowi załączniki do protokołu.   

  

 

Powołanie Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 

1. Anna Majchrzak 



2. Grzegorz Raciborski  

3. Andrzej Reder 

4. Arkadiusz Szulczewski 

5. Stanisław Wróblewski 

6. Anna Wysokińska 

 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 7/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

powołania Komisji Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej - treść uchwały stanowi 

załączniki do protokołu.  

  

 

Powołanie Komisji Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej  

1. Emilia Chojecka – Dinić 

2. Anna Majchrzak 

3. Arkadiusz Szulczewski 

4. Renata Śniecikowska  

5. Anna Wysokińska 

 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 



Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 8/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

powołania Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego.  

 

Powołanie Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  

1. Emilia Chojecka – Dinić 

2. Anna Florczak 

3. Grzegorz Raciborski 

4. Stanisław Wróblewski 

5. Anna Wysokińska 

6. Tadeusz Majchrzak 

 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 9/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

powołania Komisji Rewizyjnej. 

 

Powołanie Komisji Rewizyjnej  

1. Katarzyna Bryłka 

2. Anna Florczak 

3. Bogdan Ozimek 

4. Urszula Pieniążek 

5. Renata Śniecikowska 

 



Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 10/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał uchwałę Rady Miejskiej w sprawie 

powołania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

    Powołanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

1. Stanisław Lewandowski 

2. Bogdan Ozimek 

3. Urszula Pieniążek 

4. Anna Wysokińska 

 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 11/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Do punktu 7 

Podjęcie uchwały w sprawie wyboru Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego stałych 

komisji Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder –Musi nastąpić procedura wyłonienia 

Przewodniczących i Wiceprzewodniczących powyższych komisji. Przypomnę, że zgodnie zgodnie 

ze statutem przewodniczący i wiceprzewodniczący są wyłaniani w ten sposób, że na pierwszych 

zebraniach komisji wyłaniani są kandydaci, natomiast wszyscy Państwo Radni głosują potem nad 



tymi kandydatami. Różnica polega tylko na tym, że Komisja skarg, Wniosków i Petycji wybiera 

samodzielnie Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego. Ponieważ komisje są już powołane 

wobec tego w tej chwili odbędą się pierwsze zebrania tych komisji, które zwołuje ja, czyli 

Przewodniczący Rady Miejskiej.  Jako pierwszą proponuję Komisję Rozwoju Gospodarczego i 

Budżetu. Ogłaszam 10 min przerwy.  

           

(po przerwie…)  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu – treść 

uchwały stanowi załącznik do protokołu.   

Na Przewodniczącego Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu został wybrany Radny 

Stanisław Lewandowski, a na Wiceprzewodniczącego Komisji wybrano Radną Urszulę Pieniążek.  

 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 12/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Spraw Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy 

Społecznej - treść uchwały stanowi załącznik do protokołu.   

Na Przewodniczącego Komisji Sprawy Obywatelskich, Zdrowia i Pomocy Społecznej została 

wybrana Radna Renata Śniecikowska, a na Wiceprzewodniczącego Komisji wybrano Radną 

Emilię Chojecką – Dinić.   

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 13/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu.  



 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego  – 

treść uchwały stanowi załącznik do protokołu.  

Na Przewodniczącego Komisji Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego została wybrana Radna 

Anna Florczak, a na Wiceprzewodniczącego Komisji wybrano Radną Panią Annę Wysokińską.   

 

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 14/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Edukacji, Kultury i Sportu - treść uchwały stanowi 

załącznik do protokołu.  

Na Przewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu została wybrana Radna Anna 

Majchrzak, a na Wiceprzewodniczącego Komisji Edukacji, Kultury i Sportu wybrano Radnego 

Arkadiusza Szulczewskiego.  

Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 15/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Rewizyjnej – treść uchwały stanowi załącznik 

do protokołu.  

Na Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej został wybrany Radny Bogdan Ozimek, a na 

Wiceprzewodniczącego wybrano Radną Annę Florczak.  



Za podjęciem uchwały głosowano następująco:  

Za – 14: Bryłka Katarzyna, Chojecka –Dinić Emilia, Florczak Anna, Lewandowski  

Stanisław, Majchrzak Anna, Majchrzak Tadeusz, Ozimek Bogdan, Pieniążek Urszula, 

Raciborski Grzegorz, Reder Andrzej, Szulczewski Arkadiusz, Śniecikowska Renata, 

Wróblewski Stanisław, Wysokińska Anna. 

Przeciw – 0 

Wstrzymało się- 0  

UCHWAŁA NR 16/II/2018 została podjęta i stanowi załącznik do protokołu 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Odczytał treść uchwały w sprawie wyboru 

Przewodniczącego i Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji – treść uchwały 

stanowi załącznik do protokołu.  

Na Przewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji została wybrana Radna Anna 

Wysokińska, a na Wiceprzewodniczącego Komisji Skarg, Wniosków i Petycji wybrano Radnego 

Bogdana Ozimka.  

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Nie głosujemy tej uchwały, ponieważ to 

pozostaje w kompetencji samej komisji. 

 

Do punktu 8   

Sprawy różne. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder -  Czy ktoś z Państwa chciałby zabrać głos?  

Nikt nie zgłaszał pytań, oświadczeń. 

Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Biuro Rady i Prezydium Rady ma pewne 

komunikaty. Pierwsza bardzo ważna kwestia to oświadczenia majątkowe. Część z Państwa takie 

oświadczenia już składała z funkcji samorządowych lub zawodowych, ale są może takie osoby, 

które nie składały oświadczenia. Poprosiłem Biuro Radców Prawnych, aby zorganizować krótkie 

szkolenie i to szkolenie zaplanowaliśmy sobie na początku grudnia, bo wtedy też odbędzie się sesja, 

w związku z tym myślę, że po sesji szkolnie - wydelegowany urzędnik, który się tym zajmuje 

odpowie na pytania w sposób praktyczny. Otrzymali Państwo także kwestionariusze osobowe, 

zachęcam do wypełnienia i zwrotu do Biura Rady Miejskiej. Pokój, który nazywa się Biuro Rady 

jest to „nasz obszar w urzędzie”, także jeśli będziecie mieli Państwo jakieś problemy, pytania, to 

panie z Biura Rady udzielą Państwu odpowiedzi i pomocy. Wracając do oświadczeń to potrzebny 

jest również PIT, kserokopia w dwóch egzemplarzach.  

Do punktu 9 

Zamknięcie obrad.  



Przewodniczący Rady Miejskiej Andrzej Reder – Zamykam posiedzenie II sesji Rady Miejskiej 

VIII Kadencji. Dziękuję wszystkim za przybycie. 

 

        Przewodniczący Rady Miejskiej 

                Andrzej Hubert Reder 

 

          

 


